



طيران أبو ظبي
ABU DHABI AVIATION

Date: 12 September 2026

التاريخ: 12 سبتمبر 2026

Disclosures and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والإمتثال

إدارة العمليات والرقابة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Postponement of the Meeting of the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation Company PJSC to Tuesday, 22 September 2026

الموضوع : تأجيل اجتماع مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع إلى يوم الثلاثاء، 22 سبتمبر 2026

Greeting,

تحية طيبة وبعد،،

With reference to the Company's announcement dated 9 September 2026 regarding the meeting of the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation PJSC, which was scheduled to be held on Monday, 14 September 2026, please be informed that the meeting has been postponed to Tuesday, 22 September 2026 at 3:30 p.m. to discuss general matters related to the Company's activities that have no impact on the Company's share price.

بالإشارة إلى إفصاح الشركة الصادر بتاريخ 9 سبتمبر 2026 بشأن اجتماع مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع، والذي كان من المقرر عقده يوم الاثنين الموافق 14 سبتمبر 2026، نود إحاطتكم علماً بأنه تقرر تأجيل الاجتماع إلى يوم الثلاثاء الموافق 22 سبتمبر 2026، في تمام الساعة 3:30 مساءً، وذلك لمناقشة مواضيع عامة تتعلق بأعمال الشركة، وليس لها تأثير على سعر سهم الشركة..

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Yours sincerely,

محمود الحاي الهاملي - Mahmood Alhay Alhameli
الرئيس التنفيذي للمجموعة - Group Chief Executive Officer

Copy to: Capital Market Authority

نسخة إلى: هيئة سوق المال

T: +971 2 575 8000
F: +971 2 575 7775

www.ada.ae
info@ada.ae

P.O. Box 2723
Abu Dhabi, UAE